
轧钢设备 轧辊 热轧 横轧

产品名称 轧钢设备 轧辊 热轧 横轧

公司名称 巩义市恒旭机械制造有限公司

价格 .00/个

规格参数 种类:轧辊
轧制温度:热轧
轧制形式:横轧

公司地址 巩义市紫荆街道办新沟村

联系电话 64599599 15137118131

产品详情

种类 轧辊 轧制温度 热轧
轧制形式 横轧 轧制形状 线材
辊数量 二辊

巩义市恒旭机械制造有限公司，2005年搬迁至巩义市东区工业园区，公司占地18000平方米。建筑面积700
0平方米，公司内有机械加工、装配、成品三个车间，主要从事轧钢机的设计与制造，如：棒材生产线、
冷轧二肋三级钢、硅钢.锡钢大轧片轧机。本公司技术力量雄厚，设备齐全、工艺先进、靠技术求发展、
靠质量占市场。拥有产品进出口权，产品稳定畅销国内外。本公司位于巩义市紫荆北段，与连霍高速、
陇海铁路、310过道毗邻，交通十分方便。公司董事长携全体员工真诚邀请海内外各界朋友到公司做客，
共谋发展，用我们的专业成就您的事业。gongyi city hengxu machinery manufacture co.ltd moved to the east
industrial park in 2005, the company covers an area of 18000 square meters, with a floor area of 7000 square meters.
our company has three workshops includes mechanical processing, assembling, finished products.we are a
professional factory integrating design and manufacture of the rolling mill,such as bar production line, cold rolling two
ribs three level steel, silicon steel and tin steel big sheet rolling mill. our factory has exquisite production technology
and advanced machinery and developing on innovative technology seizing the market share based on high quality
products. we have the import &export permit .our products enjoy a high quality with the most favorable price and
therefore a ready market.our company is located in the north of zijing road, gongyi city, close to lianhuo highway,
longhai railway, 310 national highway, the traffic is very convenient. chairman of the company with all the staffs
sincerely invite friends from various circles at home and abroad to visit and for mutual development. wish our
professional will achieve your success.
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